



Task-Based Informatics Professional Services (TBIPS) Requirement

This requirement is for: **Parks Canada Agency (PCA)**

This requirement is open only to those **Supply Arrangement Holders** who qualified under *Tier "1" (= \$0-\$2M)* for **Stream 1 (A) Applications Services**

This requirement is open only to those TBIPS Supply Arrangement Holders who qualified under the category for **A.7 Programmer/Analyst-Intermediate**

The following SA Holders have been invited to submit a proposal.

Bevertec CST Inc.	IBM Canada Ltd.	S.i. Systems Ltd.
Cyrulean Inc.	Phirelight Security Solutions Inc.	Teambuilder Consulting Inc.
Deloitte Inc.	Primex Project Management Limited	The VCAN Group Inc.
Excel Human Resources Inc.	Procom Consultants Group Ltd.	Trillys Systems inc.
IBISKA Telecom Inc.	Promaxis Systems Inc. and Holonics Inc. IN JOINT VENTURE	Zylog Systems (Ottawa) Ltd.

Description of the requirement:

An intermediate Programmer/Analyst is required to assist Parks Canada with the implementation of the commercial-off-the-shelf asset management software, IBM's MAXIMO Enterprise Asset Management that Parks has acquired. The resource will work under the direction of the project manager and in collaboration with PCA staff, to ensure that the business and technical requirements are met and that the deployment is completed in a sustainable and secure manner.

Proposed period of contract:

The contract shall commence upon contract award with a completion date of March 31, 2015, with two (2) option periods to end on 30, September, 2016.

File Number: 10131589
 Contracting Authority: Colleen Sheehan
 Phone Number: 709-772-6129
 Fax Number: 709-772-3651
 E-Mail: colleen.sheehan@pc.gc.ca

NOTE: Task-Based Informatics Professional Services (TBIPS) Method of Supply is refreshed on an annual basis. If you wish to find out how you can be a "Qualified SA Holder", please contact RCNMDAI.-NCRIMOS@pwqsc.gc.ca



Besoin de services professionnels en informatique centrés sur les tâches (SPICT)

Le présent marché est passé pour le compte de: L'agence Parcs Canada (APC)

Il est ouvert seulement aux **titulaires d'un arrangement en matière d'approvisionnement** qui sont qualifiés pour **le niveau «1» [= 0 \$ à 2 M\$]** pour le sous-classe de **Volet 1 (A) Services d'application**

Il est ouvert seulement aux titulaires d'un arrangement en matière d'approvisionnement pour les SPICT, qualifiés pour la catégorie **A.7 Programmeur/Analyste - Intermédiaire**

Les entreprises suivantes ont été invitées à présenter une proposition.

Bevertec CST Inc.	IBM Canada Ltd.	S.i. Systems Ltd.
Cyrulean Inc.	Phirelight Security Solutions Inc.	Teambuilder Consulting Inc.
Deloitte Inc.	Primex Project Management Limited	The VCAN Group Inc.
Excel Human Resources Inc.	Procom Consultants Group Ltd.	Trillys Systems inc.
IBISKA Telecom Inc.	Promaxis Systems Inc. and Holonics Inc. IN JOINT VENTURE	Zylog Systems (Ottawa) Ltd.

Description du besoin

Un programmeur-analyste intermédiaire est recherché pour aider l'Agence Parcs Canada à la mise en application du logiciel de gestion commercial prêt à utiliser, le MAXIMO d'IBM pour la gestion des actifs d'entreprise dont Parcs Canada a fait l'acquisition. La personne ressource travaillera sous la direction du gestionnaire de projet en collaboration avec le personnel de l'APC pour veiller à ce que les exigences commerciales et techniques soient respectées et à ce que le déploiement du logiciel soit achevé de manière sûre et durable.

Durée du contrat proposée:

Le contrat débutera dès son adjudication et la date d'achèvement est fixée au 31 mars 2015, avec deux (2) périodes de prorogation se terminant le 30 septembre 2016.

Numéro de dossier : 10131589
 Autorité contractante : Colleen Sheehan
 N° de téléphone : 709-772-6129
 N° de télécopieur : 709-772-3651
 Courriel : colleen.sheehan@pc.gc.ca

REMARQUE : La méthode d'approvisionnement des services professionnels en informatique centrés sur les tâches (SPICT) est mise à jour annuellement. Si vous désirez savoir comment vous pouvez devenir un « titulaire d'AA qualifié », veuillez communiquer avec RCNMDAI.-NCRIMOS@tpsgc.gc.ca.